

挪亞方舟家教會/學校活動

Noah's Ark PTA / School Program

弊家伙，動物唔見咗？

Where did the animals go?



大洪水後，挪亞帶領一眾動物離開方舟，開展新生活，誰知挪亞發現部分動物不見了，請求同學幫忙，根據線索及動物特徵，找尋動物。在找尋的過程中，他們揭開了要確保動物齊全的背後，原來關乎一個很重要的生態秘密……

After the Great Flood, Noah led the animals out of the Ark to start a new life. But wait a minute; Noah has discovered that many of the species have disappeared! He needs the students to find the missing animals by the descriptions and hints he gives them. The students eventually discover there is an ecological mystery behind.

幼稚園至小六學生

Kindergarten to Primary 6 students

1. 參與動物定向活動，認識動物資料
 2. 參與食物鏈遊戲，掌握基本生態食物鏈的概念
 3. 認識人類日常生活及氣候轉變對生態的影響 (小一至小六學生適用)
1. Learn about animal facts through orienteering activities
 2. Participate in the food chain game, and understand the concept
 3. Get to know the correlation between human activities and climate change and ecosystem (Primary 1 to 6 students)

時間 Duration 45分鐘 45 mins

名額 Quotas 最多200人 Max 200 pax

想進一步查詢，請與挪亞方舟的使命拓展部聯絡

For details and enquiry, please contact Noah's Ark Mission Development Team

Fax: (852) 3411 8715

Email: mission@noahsark.com.hk

